
MØDEDELTAGERE        TIL STEDE      IKKE TIL STEDE

Eksterne deltagere
Kim Brarup       x
Hanne Duedahl Nørgaard       x
Morten Skaarup      x
Henrik Holmskov      x 
Mikkel Nørgaard         x
Brian Elgaard          x 
Kristian Andersen     x

Medarbejderrepræsentanter
Martin Kristensen      x
Maria Hoffmann Mainz     x

Elevrepræsentanter
Annika Kiim Henriksen    x
Magnus Brødsgård Nikolajsen   x

Fra ledelsen uden stemmeret
Rektor Catarina Kastrup     x
Vicerektor John Frederiksen     x

Referent 
Mie Kirkeby      x

Referat af bestyrelsesmøde
Fredag den 16. december 2022, kl. 08.00 – 12.00, 
Vestjysk Gymnasium Tarm, Skolegade 15, 6880 Tarm, Arndalstuen



1. Godkendelse af dagsorden 
Beslutningspunkt.

Dagsordenen blev godkendt.

2. Underskrivning af beslutningsreferat fra bestyrelsesmødet d. 8. april 2022 
Ekspeditionspunkt.

Referatet blev underskrevet. 

3. Underskrivning af opdaterede vedtægter
Ekspeditionspunkt.

Vedtægterne blev underskrevet

4. Præsentation af ny vicerektor Mikkel Mathiasen 
Orienteringspunkt.

Kim Brarup bød Mikkel Mathiasen velkommen, og den nye vicerektor præsenterede sig 
herefter for bestyrelsen.

5. Orientering om status i administrationen, herunder prognose for resten af regnskabsåret
Orienteringspunkt.

Catarina Kastrup orienterede om personalemæssige ændringer samt fokuspunkter i 
administrationen. John Frederiksen gennemgik herefter estimatet for resten af regnskabs-
året, der peger frem mod et lille overskud. 

6. Bemærkning til revisionsprotokollen for 2021 - bestyrelsens stillingtagen.
Orienteringspunkt

Formanden orienterede om bemærkning til revisionsprotokollen. 

7. Budget 2023
Beslutnings- og drøftelsespunkt

John Frederiksen gennemgik budgettet for 2023, der viser et lille overskud.

Bestyrelsen godkendte budgettet for 2023.

8. Opfølgning på APV-proces
Orienteringspunkt

Catarina Kastrup gennemgik hovedpointerne i den aktuelle APV-proces samt de kommende 
indsatser.

9. Godkendelse af klassekvotienter
Beslutningspunkt.

Klassekvotienterne blev godkendt. 



10. VGT siden sidst
Orienteringspunkt

Catarina Kastrup fortalte om følgende:
- Den 2. december fejrede VGT 50 års jubilæum for HF-uddannelsen med frokost, banko 
og jubilæumscafé. 

- Til foråret er VGT sammen med Landia vært ved en sabbatårsmesse, som også Ringkøbing-
Skjern Kommune og Ringkøbing-Skjern Erhvervsråd bakker op om. 

Maria Hoffmann Mainz fortalte om følgende:
- Rækken af informationsaftener på de lokale folkeskoler er nu afsluttet, og der er kommet 
rigtig god respons på oplæggene. 

- D. 11.-13. januar er hele skolen aktiv på kryds og tværs af klasser og uddannelser, når 
Innovationsdagene finder sted. Det overordnede tema for innovationsdagene er Det gode 
ungdomsliv i Ringkøbing-Skjern Kommune. 

Annika Kiim Henriksen fortalte om følgende:
- Elevrådet har arrangeret en overraskelse for hele skolen til februar. 
  

11. Eventuelt
Punkter til kommende bestyrelsesmøde:
- Opfølgning på fraværsprocenter
- Oplæg til potentialet i udvidelse af skolens solcelleanlæg. 
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